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Voorwoord regiobestuur 

 

Net als in 2020 hadden we in 2021 te maken met Covid-19. We hoopten een aantal 

activiteiten weer op te kunnen pakken en de keuring als van ouds te kunnen 

organiseren. Helaas bleek dit nog niet mogelijk, maar de keuring kon in enigszins 

aangepaste vorm doorgaan en ook de Najaarsledenvergadering kon fysiek 

gehouden worden. 

Het regiobestuur heeft het afgelopen jaar vier keer vergaderd, in het voorjaar zijn 

de mededelingen via een nieuwsbrief gedaan en de Najaarsledenvergadering is op 

een uitgebreidere manier fysiek gehouden.  

 

Het ledental bleef ongeveer gelijk met ruim 200 leden. 

J. Quartel heeft voor Flevoland zitting in de Ledenraad en A. de Wit is 
Fokkerijraadslid. Margot Kostelijk is regioinspecteur en is Dhr. H. Dirksen is 

overkoepelend inspecteur voor regio Flevoland. 

 

Resultaten en successen uit de regio 

Op de keuringsdag werd J. Meijer gehuldigd als fokker van het Olympiade paard 

Emihr (V. Dubai) die in Tokio aan het onderdeel eventing deelnam onder de 

Argentijnse ruiter Fabian Sajanes. 

 

In de vergadering werden ook de fokkers gehuldigd waarvan een merrie prestatie 

en/of preferent was geworden in de afgelopen twee jaar. 

2019: 

Prestatie: 

Hester-Reina van W. van Arkel, Orient Express van J. Janse, Ovita en Zwyrintha 

van Stal Bisschop, Serena Velvet en Wiltura R. van Stal Rozenhof 

Preferent: 

Astrid Sollenburg van A. Zekveld, Efra van T.B. Hassink en Selien van R.J.M. 

Schoenaker. 

2020: 

Prestatie: 

Galandra en Mylandra van Stal Bisschop, Gufala van G. de Wit, Rhytm van P.G. 
Blauw, Saffier en Tahnee van A. Zekveld, Sareina van W. van Arkel, Unilux Lady 

van E.J. vd Scheer, Urie Zelma van J. de Visser. 

Preferent: 

Davina Sollenburg en Elegance Sollenburg van A. Zekveld, Eline van R.J.M. 

Schoenaker, Kalinka van Stal Bisschop en Unilux Lady van E.J. van de Scheer. 

 

 

Stamboekkeuring en Centrale keuring 
De stamboekopnamedag/ Centrale Keuring op 28 juli mocht, in aangepaste vorm 

plaatsvinden. Dit jaar opnieuw bij Maverick Stables te Lelystad. 

De CK werd geïntegreerd in de stamboekopname voor zowel de spring- als 

dressuurmerries.  
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De keuringsdag begon met de springpaarden, die gekeurd werden door Cor 

Loeffen, Henk Dirksen en aspirant Dinette Valeijn.  

Er werden 19 paarden beoordeel, waarvan er 14 ster werden en 12 (voorlopig) 

keur. Nuance ES (V. Casino Grande; Fok/Ger. E. Schep uit Tull en ’t Waal) kreeg 

een uitnodiging voor de NMK. Flevolands Kampioen Springpaarden werd Lady 

Uzella V.G. ( V. Etoulon VDL van Ger.W.J. van Gurp uit Luttelgeest.  

De beoordeling van de dressuurpaarden werd gedaan door Marian Dorresteijn en 

Floor Dröge. Zij keurden 10 merries, waarvan er 4 ster werden en vervolgens 2 

(voorl) keur.  Nouvelle Feniz Texel (V. Glock’s Toto jr; Fok./Ger. W. T. vd Linde, 

Texel) werd afgevaardigd naar de NMK. Flevolands Kampioen werd Notturno 

Sollenburg van Fok./Ger. A. Zekveld uit Almere. 
 

Tussen de stamboekkeuring van de spring- en dressuurmerries door werd de 

veulenkeuring gehouden. Hiervoor kwamen 15 veulens in de baan. Vier spring- en 

11 dressuurveulens allemaal gefokt in Flevoland. 

Flevolands Kampioen springveulens werd Rezzo K (V. Arezzo VDL) van Fok./Ger. 

E.G. Koops uit Zeewolde en L. Koops uit Dronten. 

Flevolands Kampioen dressuurveulens werd Red Heat (V. Kjento) van Fok./Ger. 

T.B. Hassink uit Zeewolde. Dit veulen kreeg ook een uitnodiging voor de NVK.  

 

Het regiobestuur spreekt haar dank uit aan fam. Vogelaar voor de fijne 

medewerking en voor de inzet van alle vrijwilligers, zonder hen is het niet mogelijk 

een dergelijke dag te organiseren. Ondanks de extra regels en maatregelen is het 
toch een mooie keuring geweest. 

 

Activiteiten  

De Najaarsledenvergadering vond dit jaar plaats op 12 november en kon net (vlak 

erna volgde weer een lock down) fysiek worden gehouden op Urk. Omdat er de 

afgelopen twee jaar geen activiteiten georganiseerd konden worden werden de 

leden na de vergadering uitgenodigd voor een gezellig samenzijn onder het genot 

van een hapje en een drankje.  

Tijdens de vergadering werd afscheid genomen van bestuurslid Auke de Jong, hij 

was aftredend en reglementair niet herkiesbaar. Henriët de Wit is als nieuw 

bestuurslid gekozen (zij was ambtelijk secretaris/penningmeester). 

 

Helaas ook dit jaar verder geen evenementen/excursies. 

 

Financiën 

Het jaar 2021 werd afgesloten met een verlies van € 1014,65 . Omdat het weer 

kon en mocht is de Najaarsledenvergadering met een gezellig samenzijn 

gecombineerd. Door ontbrekende sponsorgelden (ook dit jaar hadden we de 

sponsoren weinig tot niets te bieden) is dit jaar daarom met een negatief resultaat 

afgesloten. 
   


